
 
 
ΛΑΦΑΖΑΝΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Β’ ΠΕΙΡΑΙΑ  
                                            

ΕΡΩΤΗΣΗ  
 
         

Προς τους κυρίους Υπουργούς: 
- Οικονομικών 

                                                                 -      Υποδομών, Μεταφορών και δικτύων 
 
ΘΕΜΑ: Χωρίς φραγμούς πλέον η κυβερνητική πολιτική ξεπουλήματος του δημόσιου 
πλούτου. Στο σφυρί ακόμα και η ΕΥΔΑΠ και η ΕΥΑΘ. 
 
Το απαράδεκτο κυβερνητικό σχέδιο παράδοσης σε ιδιώτες ό,τι έχει απομείνει από την περιουσία 
του ελληνικού δημοσίου, που εξαγγέλθηκε από την κυβέρνηση στις 2-6-2010, περιλαμβάνει, εκτός 
των άλλων, και την πώληση του 10% της ΕΥΔΑΠ καθώς και του 23% της ΕΥΑΘ.  
Η κυβέρνηση του ΠΑΣΟΚ, εν μέσω της παρούσας οικονομικής κρίσης, βγάζει τα τελευταία 
ασημικά της χώρας στο σφυρί, με το πρόσχημα της μείωσης του ελλείμματος και του δημόσιου 
χρέους. Σε πλήρη σύμπνοια με την τρόικα της Ε.Ε,  της ΕΚΤ και του ΔΝΤ η κυβέρνηση ακολουθεί 
και εφαρμόζει την πιο άγρια εκδοχή του νεοφιλελευθερισμού, αντιμετωπίζοντας τους κατοίκους 
της χώρας ως ιθαγενείς υπό κατάκτηση.  
   
Επειδή είναι αδιανόητο να γίνει το νερό μέσο κερδοσκοπίας. 
Επειδή η πώληση – τώρα ποσοστών και αύριο πιθανώς του συνόλου- της ΕΥΔΑΠ και της ΕΥΑΘ 
και η διαγραφόμενη εκχώρηση σε ιδιώτες της διοίκησής τους υπονομεύει και υποθηκεύει το 
μέλλον της χώρας. 
Επειδή και οι δύο εταιρείες είναι κερδοφόρες. 

 
Ερωτώνται οι κύριοι Υπουργοί: 

 
1. Για ποιο λόγο προχωρούν στο σχέδιο πώλησης σημαντικών ποσοστών  της ΕΥΔΑΠ 
και της ΕΥΑΘ; Σκοπεύουν, έστω και τώρα, να ματαιώσουν την πώληση σε ιδιώτες 
οποιουδήποτε ποσοστού της ΕΥΔΑΠ και ΕΥΑΘ, προκειμένου να υπερασπιστούν τόσο τα 
βραχυπρόθεσμα όσο και τα μακροπρόθεσμα συμφέροντα της χώρας;  
 
2. Προτίθενται να εκχωρήσουν ακόμα και το management της ΕΥΔΑΠ και της ΕΥΑΘ σε 
ιδιώτες, απεμπολώντας, επί της ουσίας, τον δημόσιο έλεγχο επί των δύο εταιρειών;  
 
3. Τι εννοεί η κυβέρνηση όταν λέει ότι θα γίνει περαιτέρω διαχωρισμός δικτύου, όταν είναι 
γνωστό ότι υπάρχει ήδη διαχωρισμός, μέσω της ΕΥΔΑΠ Παγίων και της ΕΥΑΘ Παγίων;   

 
4. Προτίθενται να προασπίσουν το μέλλον της ΕΥΔΑΠ και της ΕΥΑΘ, ως 100% δημόσιων 
επιχειρήσεων, και να προχωρήσουν στη σύνταξη αναπτυξιακών επιχειρησιακών σχεδίων 
με νέες επενδύσεις και διεύρυνση δραστηριοτήτων, προς όφελος των εργαζομένων των 
δύο εταιρειών και του κοινωνικού συνόλου και της χώρας; 

 
 

 
Ο ερωτών βουλευτής 

 
 

Λαφαζάνης Παναγιώτης 


